

# PROTOKOLL

## STYRELSEMÖTE FÖR MOTALA BRIDGEALLIANS

**Tid:** Onsdagen den 6 April 2016 kl. 15:30 avslutades 17:15

**Plats:** Medeivivägen

**Närvarande:** Torsten, Birgitta, Lennart, Nils, Margareta, Olov, Yvonne, Inger och Göran.

### 1. FORMALIA

#### 1.1 Mötets öppnande

Ordf. Torsten Åstrand hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

#### 1.2 Förslag till Dagordning.

Dagordningen godkändes.

#### 1.3 Sekreterare

Till sekreterare utsågs Göran Klaesson.

#### 1.4 Föregående möten.

Föregående protokoll genomgicks och godkändes.

### 2. Verksamhet (Beslut/Aktiviteter)

#### 2:1 Förtalsanklagelser:

De berörda var kallade till mötet men lämnade återbud till ordförande. Detta föranledde ordföranden att ta kontakt med de berörda. Samtalet gick i positiv anda och de berörda medgav att det var dumt sagt.

#### 2.2 Ekonomin:

Ekonomin är god, kassören redogjorde för utgiftsposterna och inkomsterna samt lämnade Balansrapport och Resultatrapport.

#### 2.3 Stortävling:

Frågan kom upp på dagordningen och styrelsen var överens om att vi ska arrangera en stortävling. Torsten ska undersöka lämpligt datum, sedan kommer vi att tillsätta en kommittè för tävlingen så vi har allt under kontroll.

#### 2.4 Spelprogram sommar 2016:

Förslag på tisdagsspel under hela sommaren spikades, helgdagarna justerades.

#### 2.5 Arkivering Motala kommun:

Beslutades att vi ska hyra 1 hyllmeter i kommunens arkiv, Torsten skriver kontrakt.

2:6: Ny avgift för grundkurs och fortsättningskurs:

Ny kursavgift för nybörjarkurs blir 800 kronor och för fortsättningskursen 600 kronor föreningen går in och subventionerar resten.

2:7 Våravslutningstävling:

Första paret som anmäler sig får åka (två par) anmälan till Torsten.

2:8 Lagberäkningsskala:

Lagberäkningsskalan kommer att ändras från 1/7-16 till 20-0

2:9 Sälja namnet på vår förening:

Intressant, nu är ekonomin god så vi kommer att ha detta i åtanke.

2:10 Kurs i ruterprogrammet:

Göran har frågat Calle Ragnarsson om hjälp med ruterprogrammet. Frågan ventilerades och Torsten menade att vi kunde ha den själva.

2:11 Ersättning vid DM-spel (startavgift+bensinpengar):

Frågan bordlägges till augustimötet.

2:12 Resa till Örebro:

Resan blir av likadant som förra året, medlemmar åker gratis icke medlemmar får betala 150 kronor.

### **3. INFORMATION**

3:1 Utvärdering av enkäten (Margareta):

Majoriteten av medlemmarna tycker att det är bra som det är, med undantag för helgspel, man föredrar spel på söndagar framför lördagar.

3.2 Hemsidan:

Tomas Gustafsson informerade och förevisade för styrelsen hur den nya hemsidan fungerar.

3:3 Arbete i lokalen:

Kommer förhoppningsvis igång snart.

3:4 Yxnerum:

Margareta och Göran har varit i Yxnerum under en helg där temat var regelverket inom Bridgen, Calle Ragnarsson höll i det hela på ett utmärkt sätt, det blev en lärorik helg.

3:5 Info kring uthyrning av lokalen:

Lokalhyran i samband med Mjölbyarrangemanget uppgick till 1 600 kronor.

3:6 Mentor:

Annelie Kåberg har utsetts till mentor för klubbarna i västra delen av distriktet.

3:7 Beställning från Bridgeförbundet:

Torsten tar emot beställningar för gemensamma beställningar från förbundet.

**4. Övriga frågor:**

Fanns inga.

**5. NÄSTA STYRELSEMÖTE**

2016-05-23 kl: 17:15

**6. MÖTETS AVSLUTANDE**

Ordföranden tackade och avslutade mötet

.....  
Torsten Åstrand  
Ordförande

.....  
Göran Klaesson  
Sekreterare